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Zgierz, dnia 27 czerwca 2024 r. 

w trybie art. 24 ust. 6 u.8.0. 
przekazuję do 

Prezydenta Miasta 7„pierza 

PRZE^ODl 

Pan Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Łukasz Wróblewski 
Panie Prezydencie, zwracam się z prośba o remont boisk przyszkolnych 

umiejscowionych na terenie Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zgierzu, informuję że oba boiska 
wymagają remontu, boisko do piłki nożnej było objęte modernizacją w ramach budżetu 
obywatelskiego 2017, jednakże wykonane wówczas prace najprawdopodobniej nie były 
wykonane należycie, ponieważ po opadach deszczu nawet do kilku dni stoją na nim kałuże, 
co wskazuje na to że warstwa drenażowa nie była wykonana, lub zrobiona nienależycie. 
Ponadto pokrywa boiska jest nierówna, jest tam wiele kamieni piachu i oczywiście w wielu 
miejscach brak murawy. 

Znacznie gorzej, żeby nie napisać tragicznie jest wokół tego boiska czyli na bieżni, 
gdzie nadal jako podłoże jest szlaka. Z doświadczenia moich dzieci i innych uczniów wiem, 
że w sytuacji upadku powstałe rany są rozległe i bardzo zanieczyszczone. Innym problemem 
jest brud i kurz przenoszony przez uczniów do budynku szkoły. Panie woźne wkładają wiele 
pracy w celu usunięcia ciemnych plam ze szlaki i zarysowań na podłogach (kamyki ze szlaki 
wciskają się w podeszwy obuwia powodując rysy na powierzchniach). 

Najgorsza sytuacja jest jednak na boisku do koszykówki, gdzie od co najmniej lat 
80-tych poprzedniego stulecia jest wciąż ta sama nawierzchnia, czyli nakładka asfaltowa. 
Nawierzchnia ta jest mocno wysłużona, wręcz zdegradowana, są tam liczne pęknięcia, 
wybrzuszenia i wklęśnięcia. Po opadach deszczu na boisku długo stoją rozległe kałuże, woda 
nie ma gdzie spłynąć. Stan boiska jest bardzo zły i z pewnością nie spełnia obecnych wymagań 
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i wytycznych. Konieczny jest remont tego boiska obejmujący wymianę nawierzchni 
na poliuretanową (taką jak położono w SP Nr 4) oraz montaż niezbędnej infrastruktury 
dla boiska wielofunkcyjnego m.in. dla koszykówki, siatkówki, tenisa, unihokeja itp. 

Panie Prezydencie, nadmieniam że boisko jest niezbędne dla uczniów w celu realizacji 
podstawy programowej z wychowania fizycznego. Korzystanie z zewnętrznej bazy sportowej 
sprawia, ze zajęcia są bardziej interesujące i atrakcyjne. Prowadzenie lekcji wychowania 
fizycznego na świeżym powietrzu wpływa pozytywnie na rozwój fizyczny ale i psychiczny 
młodzieży. Mimo, że boiska są w złej kondycji technicznej, nadal są w użytku w trakcie zajęć 
szkolnych, ale nie tylko wtedy, popołudniami korzystają z nich grupy młodzieży w różnym 
wieku od przedszkolaków do osób już dorosłych. W dzisiejszej dobie komputerów, smart 
fonów, Internetu popularyzacja zdrowego stylu życia jest niezwykle ważna, dlatego 
powinniśmy promować uprawianie sportu i aktywny styl życia. Nadmieniam, że remont boisk, 
z pewnością wpłynie na jakość zajęć z wychowania fizycznego, przyczyni się do integracji 
młodzieży i popularyzacji aktywności fizycznej. 

Z poważaniem 

Paulina Krysztofiak 


